

中国签证在线填表确认页

Confirmation of Online Visa Application

递交签证申请的地点/You need to submit your visa application at: CONSULATE GENERAL OF P.R.CHINA IN IRKUTSK

姓名/Name: 性别	электронный вид
/Gender: Male 出生日期/Date of Birth: 1999-10-	
30 现有国籍/Current Nationality: Russia 拟入境	60 pixe
时间/Intended date of arrival: 2024-10-16 当前职	Ho 29
业/Current occupation: Company employee 申请	256 pluel 10-85 plue
签证种类/Types of Visa: L	or 191 go 251 pixel
申请签证次数/Entries: Single	or 354 до 420 pixel
申请的最长停留期(日)/Duration of Stay (days): 30 申请签证的有效期(月)/Validity (months): 3 护照/旅行证件种类/Type of Passport/Travel Document: Ordinary 护照/旅行证件号码/Number of Passport/Travel Document: ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■ ■	

(请与签证申请表一并提交)

(Please Present together with the Application Form)





声明/Declaration 我声明,我已阅读并理解此表所有内容要求,并愿就所填报信息和申请材料的真实性承担一切法律后果。

I hereby declare that I have read and understood all the questions in this application and shall bear all the legal consequences for the authenticity of the information and materials I provide. 申请人签名 日期

Applicant's signature Подпись заявителя Date (уууу-mm-dd) : Дата подачи анкеты (год, месяц, день)







9.1 本人填写/ For Applicant	9.1 本人填写/ For Applicant			
9.1A 声明/ Declaration 我声明,我已阅读并理解此表所有内容要求,并愿就所填报信息和申请材料的真实性承担一切				
法律后果。				
I hereby declare that I have read and understood all the questions in this application and shall bear all the legal consequences for the authenticity of the information and materials I provide. 我理解,能否获得签证、获得何种签证、入境次数以及有效期、停留期等将由领事官员决定,任何不实、误导或填写不完整均可能导致签证				
我理解,能自然得受证、获得问种受证、入境入数以及有双期、停留期等得由领争官贝欠定,任何不实、误寻或填与不完整均可能寻找受证 申请被拒绝或被拒绝进入中国。				
中身效已绝现极足绝近八中国。 I understand that whether to issue a visa, the type of visa, number of entries, validity and duration of each stay will be determined by consular				
officials, and that any false, misleading or incomplete statement may result in the refusal of a visa for or denial of entry into China. 我理解, 签				
证申请加急服务须经领事官员批准,将加收相应费用。				
I understand that express and urgent visa applications need approval of consular officials, and extra fees may apply. 我理解,根据中国法律,				
申请人即使持有中国签证仍有可能被拒绝入境。				
I understand that, according to Chinese law, applicant may be refused entry into China even if a visa is granted. 我的签证申请将提交至位于				
我们应证中间付近义主位	ГЕНЕРАЛЬНОЕ	(東京)的中国金融に入。		
My application will be submitted at <u>КОНСУЛЬСТВО</u> (City) to the Chinese visa issuing authority.		(City) to the Chinese visa issuing authority.		
申请人签名	日期			
Applicant's signature: I	Іодпись заявителя	Date (уууу-mm-dd): Дата подачи анкеты (год, месяц, день)		
注:未满 18 周岁的未成年人须由父母或监护人代签。 Note: A parent or guardian should sign on behalf of a minor under the age of 18.				
9.2 代填人填写/ For person filling in the application on the applicant's behalf				
9.2A 姓名/ Name:		9.2B 与申请人的关系/ Relationship with the applicant:		
		asiaprovisa		
9.2C 地址/ Address:		9.2D 电话/ Telephone:		
Irkutsk, Gorky 21		7-9953240913		
9.2E 声明/ Declaration 我声明本人是根据申请人要求而协助填表,证明申请人理解并确认表中所填内容准				
确无误。				
I declare that I have assisted in the completion of this form at the request of the applicant and that the applicant understands and agrees that the				
information provided is true and correct.				
代填人签名/Signature:	Подпись доверенного лица	日期/ Date(yyyy-mm-dd): Дата подачи анкеты (год, месяц, день)		